## 衛生福利部 化粧品優良製造證明書申請書 Application Form of Cosmetics GMP Certificate

申請日期 Date of appli	cation:	年 Year月 Month日 Day	
類別 Application type:			
□中文證明書	Chinese 1	l 份 copies □英文證明書 English份 copies	
(規費每份新台灣	幣壹仟伍佰	元整; Application fee is NT\$1,500 for one copy)	
一、申請者基本資料	Basic info	formation of applicant	
廠商名稱			
Name of Distributor			
<b>廠商地址</b> Address of Distributor			
聯絡人 Contact person			
聯絡資訊			
Telephone/Email			
二、製造廠(場所)基石	▶資料 Ba	asic information of Manufacturer(Plant)	
製造廠(場所)名稱 Name of Manufacturer (Plant)	中文		
	English		
製造廠(場所)地址 Address of Manufacturer (Plant)	中文		
	English		
最近1次檢查合格 文件(核定文件) The document of latest GMP inspection	發文日期 Issue date:		
	發文文號	號 Issue number:	
廠商印章 Distributor st	tamp:	負責人印章 Owner stamp:	

## 三、附表資料(請勾選):

□附表一(Attachments I):最近1次檢查合格文件(核定文件)影本1份。
The copy of the valid document of conformity for GMP.
□附表二(Attachments II):申請業者之公司或商業登記文件影本1份。
The copy of the company or business registration of the applicant
□附表三(Attachments III):工廠登記證明文件影本或免辦理工廠登記核備函。
The copy of the factory registration or the official approval letter of
the factory exempt from registration.

## 衛生福利部 化粧品優良製造證明書

證號: (C)GMPOOOO-OOO

製造廠(場所)名稱:

製造廠(場所)地址:

核定劑型及作業項目:

本證明書依據化粧品衛生安全管理法第 29 條規定發給。 本部係依據「化粧品優良製造準則」之規定進行查核,該優良製造準則之要求標準符合國際標準化組織(ISO)發布之 ISO 22716: 2007。

衛生福利部

發證日期: 年 月 日

有效日期: 年 月 日

## MINISTRY OF HEALTH AND WELFARE REPUBLIC OF CHINA (TAIWAN) CERTIFICATE OF GOOD MANUFACTURING PRACTICE

Issue Date:

This certificate is hereby issued pursuant to the Article 29 of Cosmetic Hygiene and Safety Act. of the Republic of China (Taiwan).

The competent authority of the Republic of China confirms the following:

The manufacturer (plant):

Site address:

Issue number: (C)GMPOOOO-OOO

is the manufacturer(plant) of cosmetics for human use that has been inspected with the following dosage forms and the process of operations:

From the knowledge gained during GMP inspection performed on <u>OOO O-O, 20OO</u>. The above mentioned manufacturer (plant) has been inspected by the Ministry of Health and Welfare and found to be in compliance with the requirements of Cosmetics Good Manufacturing Practice Regulations, which is complied with ISO 22716: 2007.

This certificate is valid until OOO O, 2000.

This certificate may be revoked at anytime as warranted.

Signed by

\_\_\_\_\_

Shou-Mei Wu, Ph.D.
Director-General
Food and Drug Administration

(http://www.fda.gov.tw/TC/index.aspx)

Under the delegated authority of Shih-Chung Chen, D.D.S. Minister Ministry of Health and Welfare Republic of China (Taiwan)